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Sednica Katedre za Teorijsku fiziku 
 

Zapisnik: 
 

Odsutni: dr D. Gajić, dr J. Jeknić-Dugić (javila se), dr A. Mančić (javila se) 
 

Zapisnik sa prethodne sednice je jednoglasno usvojen.  
 

Dnevni red: 
 

1. Informacije 
 

1.1. Rad Saveta Fakulteta 
1.2. Sastanci EPS, EPS-CEI, BPU i SEENET-MTP u Bukureštu 
1.3. Rad DFS 

 
2. Formiranje komisije za izbor u istraživačko zvanje 

 
3. Izveštaji o održanoj nastavi 

 
4. Predlog za izmenu Pravilnika o predmetima psiholoških, pedagoških i metodičkih 

disciplina i o školskoj praksi 

 
5. Organizacija CERN Masterclass 2017. 

 
6. Organizacija okružnog takmičenja iz fizike za srednje škole 

 
7. Razno 
 

Uz dopunu, tačka 6. Organizacija okružnog takmičenja iz fizike za srednje škole, 
Dnevni red je usvojen (jednoglasno). 

 
1. Informacije: 

 
1.1. dr G. Đorđević: Dosadašnji predsednik Saveta, dr Vidoje Stefanović, podneo 

ostavku iz ličnih razloga. Za novog predsednika Saveta predložen i izabran prof. 
Miroslav Ćirić. Dr G. Đorđević, predstavnik Katedre i Departmana u Savetu je bio 
uzdržan prilikom glasanja, ne zbog kompetentnosti kandidata koja je van sumnje, 
već zbog velikog broja izuzetno važnih funkcija prof. Ćirića; 
 
dr G. Đorđević: Naglasio da po pitanju finansijskog poslovanja Fakulteta svi 
članovi NN veća imaju iste informacije kao i članovi Saveta Fakulteta. Dr G. 
Đorđević je prilikom izjašnjavanja o planu Planu javnih nabavki bio uzdržan zbog 
nekoliko spornih stavki i o nekima od njih je obavio razgovor sa dekanom; 
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1.2. dr G. Đorđević: Bilo prisutno oko 30 fizičara iz velikog broja zemalja, od toga oko 
15 članova Izvršnog komiteta EPS i oko 15 predstavnika nacionalnih društava iz 
regiona. Biće raspisan konkurs za projekte od regionalnog značaja, 30.000 € za 
6 projekata. Kolega iz Makedonije izneo zabrinjavajući podatak da je broj časova 
fizike u makedonskim srednjim školama već značajno smanjen, dok se u 
osnovnim školama planira ukidanje fizike kao posebnog predmeta i uvršćenje 
nastavnih sadržaja fizike u sklop tzv. ‘’Science’’ predmeta. To podrazumeva da 
fiziku u osnovnim školama neće (nužno) držati fizičari. Dr G. Đorđević je predložio 
kolegama iz EPS da se sprovede uporednu analizu pozicije fizike u školama 
evropskih zemalja, što bi dalo težinu EPS-ovim dopisima (za koje postoji 
konsenzus da ih treba uputiti) ministarstvima prosvete zemalja u kojima su 
pozicija fizike i egzistencija nastavnika fizike ugrožene. Pitanje je da li će ovo 
rezultovati ozbiljnijim angažovanjem EPS-a; 
 
dr D. R. Dimitrijević upitao da li postoji inicijativa za formiranjem istočno-evropskog 
društva fizičara; 
 
Dr G. Đorđević smatra da se formiranje takvog društva ne može očekivati u 
doglednoj budućnosti; 
 

1.3. dr G. Đorđević, kao predstavnik PMF-a i predsednik Upravnog odbora Društva: 
Predsednik DFS dr Ivan Dojčinović je, posle nekoliko zahteva, po prvi put dostavio 
izveštaj o finansijskom poslovanju u pismenoj formi – rashodi u 2016. godini 
iznose oko 1.200.000 dinara više nego prihodi. Poslednje 3 godine se svake 
godine prosečno troši oko 1.500.000 dinara više nego što iznose prihodi. Rad 
unutar DFS je i dalje izuzetno otežan za članove iz institucija van Beograda, pri 
čemu je odnos pre svega predsednika DFS, i delimično koleginice iz Beograda 
neprofesionalan i nekorektan; 
 

2. Formiranje komisije za izbor u istraživačko zvanje 
 
Na zahtev dr Darka Radovančevića, predložen sledeći sastav komisije: 
 
 dr G. Đorđević, redovni profesor, PMF Niš, 
 dr Lj. Nešić, redovni profesor, PMF Niš, 
 dr Milan Pantić, redovni profesor, PMF Novi Sad. 
 

 Predlog je usvojen (jednoglasno); 
 

3. Izveštaji o održanoj nastavi 
 
Konstatovano da je većina članova Katedre izveštaje o održanoj nastavi predala 
šefu/sekretaru Katedre, a da su svi članovi izveštaje predali sekretaru 
Departmana; 
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4. Predlog za dopunu Pravilnika o predmetima psiholoških, pedagoških i 
metodičkih disciplina i o školskoj praksi 
 
dr Lj. Nešić: Radi se o dopuni Pravilnika u odnosu na prethodnu akreditaciju, ne postoji 
nikakav suštinski problem. Dr Lj. Nešić dopunio pravilnik predmetima iz aktuelne 
akreditacije.  
 
Predložena dopuna Pravilnika je usvojena (jednoglasno); 
 

5. Organizacija CERN Masterclass 2017.  
 
dr D. D. Dimitrijević: Dr Predrag Milenović, rukovodilac CERN Masterclass programa 
u Srbiji, izrazio zadovoljstvo organizacijom i posećenošću programa u Nišu 2016. 
godine i zainteresovanost za ponovnu organizaciju programa i ove godine. Dr Predrag 
Milenović, dr Marina Marinković i dr Jelena Jovićević, srpski naučnici zaposleni u 
CERN-u, bi u sklopu programa na Fakultetu održali 2 predavanja i “tutorial” 
laboratorijske vežbe za srednjoškolce u računskom centru. Predlog datuma je 16. ili 
17. mart, a Departman bi trebalo da obezbedi još 2-4 predavanja. 
 
D. Delibašić: Prošle godine đaci bili nezadovoljni prevelikim brojem predavanja, što 
im nije ostavilo dovoljno vremena za samostalni laboratorijski rad – predlog da se ne 
drže dodatna predavanja ili da se redukuje njihov broj. 
 
dr G. Đorđević: Saglasan da se broj predavanja redukuje, program je previše naporan, 
akcenat staviti na laboratorijskom radu. Održati maksimalno 1-2 dodatna predavanja. 
 
Predlog organizacije CERN Masterclass 2017. usvojen (jednoglasno); 
 

6. Organizacija okružnog takmičenja iz fizike za srednje škole 
 
dr D. D. Dimitrijević: Okružno takmičenje za srednjoškolce se prvi put organizuje na 
Fakultetu, termin je 26. februar u 10 h. Vreme izrade iznosi 3 i po sata. Takmičenje će 
biti održano u učionicama 12, 13, 117 i 118. Lica za dežurstvo su obezbeđena 
(srednjoškolski profesori), dok će komisije za pregledavanje sačinjavati članovi 
Departmana i pojedini srednjoškolski profesori. Dr D. D. Dimitrijević uputio poziv svim 
članovima Katedre da se uzmu učešće u radu komisija za pregledavanje. 
 
Katedra je saglasna sa nacrtom plana takmičenja; 
 

7. Razno: 
 
7.1. dr Lj. Nešić: Postoji sistemski problem sa programom za evidentiranje nastave na 

nastavničkom portalu – određeni termini se uopšte ne pojavljuju. Ukazati 
nadležnoj službi na problem i zatražiti rešenje. 
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Zapisnik sastavio D. Delibašić 
 
Zapisnik odobrio šef Katedre dr G. Đorđević 


